
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XXII 

XXII Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 24 września 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 24 września 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Posiedzenie XXII sesji Rady Miejskiej w Tułowicach otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej Frédéric Coppin. Poinformował, że sesja jest zamknięta a jeżeli ktoś z obecnych 

miał jakieś pytania, to mógł się zgłosić do dyrektorów, kierowników i pracowników Urzędu 

oraz Burmistrza. Przypomniał o obowiązku używania masek podczas sesji.  

Poinformował, że przebieg obrad jest nagrywany, transmitowany na żywo i rejestrowany  

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a wersja archiwalna dostępna jest  

w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu oraz w sposób 

zwyczajowo przyjęty. 

Przewodniczący stwierdził, że w sesji bierze udział 15 Radnych, co stanowi kworum, przy 

którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować i podejmować prawomocne uchwały 

oraz przywitał wszystkich obecnych. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin  powiedział, że porządek obrad wraz  

z materiałami sesyjnymi  Radni otrzymali za pomocą eSesji, wobec braku wniosków o jego 

zmianę, odczytał wszystkie punkty. 



 

3. Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Miejskiej z dnia 27 sierpnia 2020 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół Radni otrzymali  

w terminie oraz zgodnie ze statutem i zarządził głosowanie.   

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Miejskiej z dnia 27 sierpnia 2020 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 21 sierpnia 

2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół Radni otrzymali  

w terminie i zgodnie ze statutem oraz zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 21 sierpnia 2020 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

 

 

 

 



5. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 22 czerwca 

2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół również jest 

dostępny na eSesji i zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 22 czerwca 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Tułowice. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że Pani Barbara Nowak 

przedstawiła projekt uchwały na posiedzeniu Komisji w dniu 21 września i poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Romana Kopija o odczytanie opinii Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Opolu dotyczącej Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Tułowice. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 



Uchwała nr XXII/118/2020 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym. 

Przewodniczący obradom powiedział, że w poniedziałek Radni rozmawiali z Panią Barbarą,  

poinformował, że nastąpiła zmiana pierwotnego projektu uchwały i poprosił 

Wiceprzewodniczącego o odczytanie projektu uchwały przed głosowaniem. 

Po odczytaniu zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXII/119/2020 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2020 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas Komisji Pani 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały i wobec braku pytań zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 



Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXII/120/2020 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Przewodniczący stwierdził, że podczas Komisji Skarbnik przedstawiła te zmiany, zapytał, czy 

są pytania do Pani Skarbnik. 

Wobec braku pytań zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXII/121/2020 

 

10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski nawiązując do uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, poinformował, że obecnie około 300 

gospodarstw już zadeklarowało, że kompostowniki ma, a to zwolnienie ma być zachętą aby te 

kompostowniki przydomowe prowadzić. 

Przedstawił zmianę w obchodach Dożynek w roku bieżącym i podziękował obecnym na mszy 

dziękczynnej. 

Poinformował o dwukrotnym składaniu korekt i uzupełnień wniosku do Urzędu 

Marszałkowskiego, który dotyczył Sali widowiskowej Ośrodka Kultury oraz o oczekiwaniu 

na rozstrzygnięcie dotyczące wniosku złożonego w sprawie ulicy Pocztowej. 

Wspomniał o spotkaniu z przedstawicielami Firmy Remondis i przy okazji poprosił 

mieszkańców o korzystanie z PSZOK-u i nie składowanie gabarytów pod śmietnikami.  

Powiedział o spotkaniu z przedstawicielami Banku Spółdzielczego, który zamierza znacznie 

podnieść opłaty związane z obsługą Gminy i jednostek. 

Burmistrz poinformował o spotkaniu z Marszałkiem odpowiedzialnym za drogi i kolej,  

w którym uczestniczyła również Burmistrz Niemodlina, tematem spotkania była budowa 

obwodnicy i brakujących odcinków drogi w kierunku Tułowic i Wydrowic, a także ścieżki 

pieszo-rowerowej. 

Nawiązał do wizyty w Szydłowie w Cegielni, ponieważ jest ktoś zainteresowany jej kupnem, 



niestety jest to trochę problematyczne, ponieważ obiekt ten jest wpisany do Rejestru 

zabytków. Poinformował o spotkaniu z Firmą, która chciałaby zainwestować w budowę 

osiedla mieszkaniowego. 

Przypomniał, że są jeszcze pieniądze na wymianę pieców. 

 

11. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poprosił o przedstawienie sprawozdania  

z działalności Wiceprzewodniczącego Rady Romana Kopija, który poinformował, że wiele 

punktów sprawozdania pokrywa się ze sprawozdaniem Burmistrza i pozytywnie ocenił 

wniosek o budowę ścieżki rowerowej łączącej Tułowice z Wydrowicami.  

12. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował o otrzymaniu trzech 

odpowiedzi na złożone interpelacje Radnych oraz o złożeniu przez Radnych Krzysztofa 

Mroza i Krzysztofa Chodorowskiego kolejnych zapytań. 

 

Przewodniczący poprosił Burmistrza o przedstawienie odpowiedzi udzielonych na 

interpelacje. Burmistrz odczytał odpowiedzi. 

Radny Krzysztof Mróz zabrał głos w sprawie wniosków i udzielonych odpowiedzi oraz 

omówił treść nowego wniosku.  

 

Radny Krzysztof Chodorowski przedstawił treść złożonego wniosku. 

 

13. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że poprzez eSesję został 

dostarczony Radnym zaktualizowany Rejestr listów. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij omówił treść pism: 

- od Komendanta policji w Niemodlinie – w sprawie prośby o zakup drukarek, 

- od Wojewody – z zapytaniem o kompetencje powołanego skarbnika, 

- od Wojewody – w sprawie oświadczeń majątkowych Burmistrza i Przewodniczącego Rady, 

które zostały złożone w terminie i prawidłowo. 

 

14. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że poprzez eSesję został 

dostarczony Radnym również zaktualizowany Rejestr wniosków. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o spotkaniu z Sołtys Tułowic Małych oraz 

Przewodniczącym Rady, którego tematem przede wszystkim była budowa śmietnika, gdzie 

prace są już zaawansowane i do końca października zostaną zakończone, poruszono również 

sprawę posadowienia przy wjeździe do miejscowości znaku – wyświetlającego prędkość 

pojazdu, którego fundatorem będzie tamtejsza Firma. Wspomniał o przetargu na wykonanie 

drogi w tej wsi oraz o sytuacji w sprawie terenu pod parking dla wędkarzy.  

 

 

 

 



15. Wolne wnioski. 

 

Radny Krzysztof Mróz podziękował Burmistrzowi, prawnikom a także pracownikom Urzędu 

za zaangażowanie w sprawę przejęcia nieruchomości w Szydłowie oraz zabezpieczenie 

przepustu. 

 

Radny Krzysztof Chodorowski odczytał protokół ze spotkania Komisji Budżetu i Spraw 

Gospodarczych z przedstawicielami Firmy zainteresowanej budową bloków wielorodzinnych 

na terenie Gminy. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przedstawił i omówił Prezentację Multimedialną dotyczącą 

wizualizacji planów budowy osiedla mieszkaniowego. 

 

16. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący podał wstępne terminy: 

- komisji 26 października br. godz. 16:00,  

- sesji 29 października br. godz. 16:00, 

- burza mózgów 15 października br. Godz. 16:00. 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin 

zamknął obrady XXII sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Frédéric Coppin 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


